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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A szociális intézmények fatüzelésre való átállásáról " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az  oktatási  intézményekhez  hasonlóan  a  Slachta  Margit  Nemzeti  Szociálpolitikai  Intézet  a
Belügyminisztérium  Gondoskodáspolitikáért  felelős  Államtitkárságának  megbízásából  felmérést
végez  a  szociális  és  gyermekvédelmi  intézmények  fűtési  rendszereire,  a  megnövekedett
rezsikiadásokra, illetve az étkezés költségeinek változására vonatkozóan.

Az intézményeknek többek között azt kell megvizsgálniuk, hogy van-e alkalmas hely a fatüzelésű
kazán beszerelésére, van-e megfelelő kéménye az intézménynek.

 

Ezzel kapcsolatban kérem Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

 

1. Tervezik -e az átallást a fatüzelésre a szociális intézmények esetében?

2. Ha igen, milyen arányban?

3.  Fatüzelés  esetén  milyen  korszerűbb  tüzelőberendezésekkel  igyekszik  ellátni  a  szociális
intézményeket a fenntartó, melyeknek az emissziós jellemzői jobbak, kisebb a PM10 (szállópor,
finompor) kibocsátása? 

4.  Hogyan  védi  meg  a  kormány  az  időseket,  a  legyengült  szervezeteket  egy  esetleges  újabb
koronavírus  hullám  esetén,  mikor  a  fatüzelésből  származó  légszennyezés  gyengíti  az  emberi
szervezet immunválaszát légúti fertőzésekkel szemben?



 
5.  Milyen  alternatív,  hosszútávú  fűtési  megoldásokat  tervez  bevezetni  a  kormány  a  szociális
intézmények esetében?

6. Nem lenne hasznosabb megújuló energiába befektetni, mint növelni az egészségkárosító hatást
növelő tüzelő megoldásokat?

 

Várom megtisztelő válaszát.

 

Üdvözlettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2022. 08. 10.
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